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PROTOKÓŁ  Nr L/2014 

L sesji Rady Miasta Ostrów Mazowiecka 

odbytej w dniu  14 stycznia 2014r. 
 

 
Stan Radnych Rady Miasta             -   21, 

Liczba Radnych obecnych na sesji  -  20 

Nieobecny : radny p. A. Pęksa 

 

Listy obecności Radnych w załączeniu do Protokołu. 

 

Obrady rozpoczęto  o godzinie  13
00

  a zakończono  o godzinie 13
15

 

 

Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Listwon   dokonał otwarcia L sesji Rady 

Miasta, zwołanej w trybie postanowień art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r.                            

o samorządzie gminnym / t.j. z 2013r. Dz. U.  594  / wypowiadając formułę „Otwieram L 

sesję Rady Miasta Ostrów Mazowiecka”.  Następnie przywitał serdecznie zaproszonych gości 

oraz wszystkich przybyłych na obrady. 

W obradach udział wzięli: 

1. p. Władysław Krzyżanowski  - Burmistrz Miasta, 

2. p. Danuta Janusz    - Pierwszy Zastępca Burmistrza Miasta  

3. p. Tadeusz Legacki   - Sekretarz Miasta 

4. p. Anna Wilczyńska    - Skarbnik Miasta, 

5. p. Anna Bylińska    - Radca Prawny Urzędu Miasta    

6. p. Waldemar Skurzyński  - Naczelnik Wydziału E-5 Urzędu Miasta 

7. p. Dariusz Nowacki   - Komendant M-11  

8. p. Paweł Mieczkowski    - Kierownik  Biura G-7 

9. p. Mieczysław Rejniak   - Naczelnik  Wydz. C-3 Urzędu Miasta 

10. p. Adrian Paszczyk    - pomoc administracyjna w UM  

11. p. Krzysztof Kołodziejczyk  - Kierownik Biura L-10  

12. p. Jacek Kalinowski     - Dyrektor Miejskiego Domu Kultury 

13. p. Regina Palaszewska   - Gł. Księgowy MBP  

14. p. Elżbieta Chojnacka   - Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej 

15. p. Waldemar Konarzewski   - Dyrektor   Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji 

16. p. Kazimierz Zacharski    - Prezes   Zakładu Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o 

17. p. Andrzej Bukłaha  - Prezes Zakładu Energetyki Cieplnej  Sp. z o.o. 

18. p. Mirosław Przastek    - Prezes TBS Sp.  z o.o. 

19. p. Barbara Kędziora         - Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 

20. p. Katarzyna Kolasińska   - Kierownik Środowiskowego Domu Samopomocy typu 

A i B 

21. p. Sławomir Przeździecki   - Dyrektor   Miejskiego Zakładu Obsługi Jednostek       

Oświatowych 

22. p. Dorota Brzostek     - Dyrektor ZSP Nr 1 

23. p. Dorota Pasztaleniec   - Dyrektor ZSP Nr 2 
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24. p. Maria Lewicka     - p.o. Dyrektor GP Nr 3  

25. p. Ewa Subda    - Dyrektor Gimnazjum Nr 1  

26. p. Dorota Ziemczyk     - Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 1 

27. p. Małgorzata Zalewska   - Dyrektor Przedszkola Miejskiego Nr 1 

28. p. Wanda Zaremba    - Dyrektor Przedszkola Miejskiego Nr 2 

29. p. Małgorzata Gołaszewska  - Dyrektor Przedszkola Miejskiego Nr 3 

30. Przedstawiciele prasy i telewizji lokalnej i regionalnej 

31. Mieszkańcy miasta  

 

Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Listwon  stwierdził, że na sesji  obecnych 

jest 20 Radnych,  w związku z czym wszystkie uchwały podjęte  w toku obrad będą 

prawomocne.   

 

 

Punkt 2  

Informacja o  porządku obrad 

           Przewodniczący Rady Miasta p. K. Listwon poinformowało tym, że  Porządek obrad 

50  sesji Rady Miasta zwołanej na wniosek Burmistrza Miasta  Państwo Radni otrzymali wraz  

z zaproszeniem  i materiałami na sesję. Dodał, że Rada Miasta może  wprowadzić zmiany w 

porządku obrad bezwzględną większością głosów ustawowego składu  rady  jednak do 

zmiany Porządku obrad sesji zwołanej w trybie art. 20 ust . 3  dodatkowo wymagana jest 

zgoda wnioskodawcy.  

 

Nikt nie wniósł uwag do Porządku obrad.  

Porządek obrad : 

1. Otwarcie sesji. 

2. Informacja o porządku obrad. 

3. Interpelacje i zapytania. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania dla osób objętych programem 

wieloletnim wspierania finansowego gmin „Pomoc państwa w zakresie dożywiania” na 

lata 2014-2020 w formie rzeczowej. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania dla osób objętych programem 

wieloletnim wspierania finansowego gmin „Pomoc państwa w zakresie dożywiania” na 

lata 2014-2020 w formie pieniężnej. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w 

zakresie dożywiania „Pomoc gminy w zakresie dożywiania” na lata 2014-2020. 

7. Informacja o pracy Burmistrza Miasta jako jednoosobowego organu wykonawczego              

w okresie między sesjami. 

8. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta o działaniach podejmowanych w okresie    

między sesjami. 

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

10. Wolne wnioski i informacje.  

11. Zakończenie obrad. 
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Punkt 3 

Interpelacje i zapytania. 

Nie zgłoszono interpelacji ani zapytań. 

 

Punkt 4  

Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania dla osób 

objętych programem wieloletnim wspierania finansowego gmin „Pomoc państwa w 

zakresie dożywiania” na lata 2014-2020 w formie rzeczowej. 

 

Burmistrz Miasta p. W. Krzyżanowski: „ Panie Przewodniczący , Wysoka Rado , Szanowni 

Państwo. Obradujemy dzisiaj nad niezwykle ważnymi sprawami, niezwykle drażliwymi  , 

uzasadnienie merytoryczne, pełne do każdego projektu uchwały jest zawarte przy projektach 

uchwał. Mało tego dołączyliśmy jako rzecz wyjątkową, której nigdy nie czynimy takie 

uzasadnienie ogólne przedstawiając jak gdyby sprawy  organizacyjne żeby była jasność 

sprawy dlaczego również i tym trybie złożyliśmy wniosek. To uzasadnienie pokazuje jak 

dynamicznie biegną sprawy w różnych kwestiach ale tu w tych przypadkach w tak drażliwej  

sprawie jak pomoc państwa w dożywianiu 2014-2020. To pokazuje  że dosłownie niekiedy z 

dnia na dzień zmieniają się jak gdyby zasady i to tak ważne, że bez decyzji organu 

uchwałodawczego jest niemożliwe udzielanie jej na właściwym poziomie , które zabezpiecza 

państwo. Takie właśnie jest życie i dzisiaj obradujemy właśnie nad taką sprawą gdzie 

przepisy prawa zmieniały się dosłownie z dnia na dzień w ostatnich dwóch czy nawet jednej 

dekadzie. To także w tym obszernym uzasadnieniu ,które dołączyliśmy do wniosku , kierując 

do Wysokiej Rady o zwołanie tej sesji w trybie art. 20 ust. 3. Dziękuje bardzo. ”  

PRM p. K.Listwon : „ Czy jeszcze tytułem wprowadzenia” 

BM p. W. Krzyżanowski: „ Ja myślę Panie Przewodniczący,  że przy każdym projekcie 

uchwały są tak szczegółowe informacje , chyba żeby były jakieś pytania do poszczególnych 

jakiś wyjątkowych kwestii. „ 

PRM p. K.Listwon: Mieliście Państwo odpowiedni dużo czasu na zapoznanie się z tym 

materiałem proponuje zatem do przejścia do głosowania. „ 

Radna p. Małgorzata  Bartkiewicz: „ Jeszcze chciałam pytanie zadać. Ja chciałam zadać 

pytanie dyrektorom czy dyrektorzy są w ogóle w stanie takie przypadki właśnie wskazać do 

tej pomocy bo często i gęsto właśnie ci co najbardziej j potrzebują to nie są do tego wskazani. 

Ja uważam , że tutaj trzeba właśnie dużo mobilności dyrektorów żeby właśnie taką pomoc do 

opieki społecznej zgłosić. Ja mam właśnie obawę czy są wyławiani ci co najbardziej 

potrzebują tej pomocy .” 

BM p. W. Krzyżanowski: „ Panie Przewodniczący , Wysoka Rado, Szanowni Państwo, Pani 

radna jestem zadziwiony Pani pytaniem wszyscy ,którzy odpowiada za tą sprawę są 

przygotowani merytorycznie  stąd i projekty uchwał, do tego by świadczyć niezbędne, 

konieczne, potrzebne świadczenia dla poszczególnych osób. W pytaniu jak gdyby jest 

wątpliwość więc rozwiewam wszystkie osoby pracujące w mieście wykonujące ta ustawę są 

w pełni merytorycznie przygotowane by nieść na właściwym poziomie tą pomoc. Dziękuję” 

Radna p. M. Bartkiewicz: „ No tak tu jeszcze trzeba by było , tak nie dodałam tego, robić to 

bardzo dyskretnie, odnosić się do dzieci bo były przypadki , ja nie mówię , że teraz tylko 
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wcześniej ,  takie przypadku były że , które właśnie były głośno zgłaszane do opieki 

społecznej to właśnie te dzieci tym bardzie nie chodziły na te posiłki”. 

BM p. W. Krzyżanowski: „ Panie Przewodniczący, Wysoka Rado , Szanowni Państwo, Ja nie 

znam żadnych takich przypadków o których Pani mówi.” 

Radna p. M. Bartkiewicz: „ Ale ja nie mówię za Pana kadencji” 

BM p. W. Krzyżanowski : „ Rozumiem . Dziękuję.” 

 

W związku z brakiem innych głosów w dyskusji   PRM p. K.Listwon poddał pod 

głosowanie  uchwałę  w sprawie  podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania dla osób objętych programem 

wieloletnim wspierania finansowego gmin „Pomoc państwa w zakresie dożywiania” na lata 

2014-2020 w formie rzeczowej. 

 

Rada Miasta Ostrów Mazowiecka  

w głosowaniu 20 głosami „ za” przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się” 

podjęła 

Uchwałę Nr  L/ 234/2014 

w sprawie  podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania 

nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania dla osób objętych programem wieloletnim 

wspierania finansowego gmin „Pomoc państwa w zakresie dożywiania” na lata 2014-2020 w 

formie rzeczowej. 

Uchwała w załączeniu do Protokołu.  

 

Punkt 5  

Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania dla osób 

objętych programem wieloletnim wspierania finansowego gmin „Pomoc państwa w 

zakresie dożywiania” na lata 2014-2020 w formie pieniężnej. 

 

Burmistrz Miasta p. W. Krzyżanowski stwierdził, że wprowadzenie jest to samo ,które 

było przedstawione w poprzednim  punkcie. 

 

Brak głosów w dyskusji. 

 

W związku  z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał pod 

głosowanie  uchwałę  w sprawie  podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania dla osób objętych programem 

wieloletnim wspierania finansowego gmin „Pomoc państwa w zakresie dożywiania” na lata 

2014-2020 w formie pieniężnej. 

 

Rada Miasta Ostrów Mazowiecka  

w głosowaniu 20 głosami „ za” przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się” 

podjęła 

Uchwałę Nr  L/ 235/2014 

w sprawie  podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania 

nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania dla osób objętych programem wieloletnim 
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wspierania finansowego gmin „Pomoc państwa w zakresie dożywiania” na lata 2014-2020 w 

formie pieniężnej 

Uchwała w załączeniu do Protokołu.  

 

Punkt 6  

Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w 

zakresie dożywiania „Pomoc gminy w zakresie dożywiania” na lata 2014-2020. 

 

Brak głosów w dyskusji.  

 

W związku  z brakiem głosów w dyskusji  Przewodniczący Rady Miasta p. K. Listwon  

poddał pod głosowanie  uchwałę  w sprawie  ustanowienia wieloletniego programu 

osłonowego w zakresie dożywiania „Pomoc gminy w zakresie dożywiania” na lata 2014-

2020. 

Rada Miasta Ostrów Mazowiecka  

w głosowaniu 20 głosami „ za” przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się” 

podjęła 

Uchwałę Nr  L/ 236/2014 

w sprawie  ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania 

„Pomoc gminy w zakresie dożywiania” na lata 2014-2020. 

 

Uchwała w załączeniu do Protokołu.  

 

 Punkt 7 

 Informacja o pracy Burmistrza Miasta jako jednoosobowego organu 

wykonawczego   w okresie między sesjami.  

 Brak pytań  do informacji. 

 W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta p. K. Listwon 

stwierdził, że Rada Miasta Ostrów Mazowiecka przyjęła Informację Burmistrza Miasta  

 

Punkt 8 

Informacja Przewodniczącego Rady Miasta o działaniach podejmowanych                               

w okresie miedzy sesjami.  

 Przewodniczący Rady Miasta p. K.Listwon poinformował o tym, że w krótkim okresie 

między sesjami odbywał  zwykłe dyżury podczas, których podpisywał dokumenty i 

zapoznawał się z korespondencją, która wpłynęła do Rady Miasta. Zapewnił, że nie ma 

obecnie do przekazania żadnych ciekawych informacji.  

Nie zgłoszono pytań do przedstawionej informacji. 
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Punkt 9  

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.   

W związku z brakiem interpelacji i zapytań nie było odpowiedzi.  

 

Punkt 10 

Wolne wnioski i informacje 

Brak głosów  w dyskusji. 

 

Punkt 11 

Zakończenie obrad. 

 Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Listwon  stwierdził, że Porządek obrad               

L - ej  sesji Rady Miasta został wyczerpany,  serdecznie podziękował  za aktywny udział w 

obradach sesji, po czym zamknął obrady L  sesji Rady Miasta Ostrów Mazowiecka.  

 

Przewodniczący Rady Miasta 

/-/ Krzysztof Listwon 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokolant:  Izabela Rejniak 

Inspektor ds. obsługi Rady Miasta  


